
• Provincie Gelderland vergat miljoenen mee te rekenen, zegt deskundige 

Railterminal wordt veel duurder 
De aanleg van de Railterminal 
Gelderland bij Reeth gaat 
miljoenen euro's duurder 
uitvallen. De provincie heeft 
een belangrijke kostenpost 
niet meegerekend. 
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Reeth 

Dat betoogt milieukundige Cor 
Coenrady in een kritisch rapport. 

Door zijn conclusies kan er zo
maar een streep gaan door de bouw 
van de goederenhalte langs de Be
tuweroute, denken Burgerbelangen 
Overbetuwe (BOB) en PvdA in de 
gemeente Overbetuwe. Deze twee 
partijen zijn tegenstander van de 
Railterminal, die ze als een onnodig 

project zien dat veel schade voor de 
omgeving oplevert. 

Zij schakelden Coenrady in om 
alle plannen voor de Railterminal 
nog eens goed te bekijken. De mili
eudeskundige uit Elst deed dat in 
de afgelopen maanden en ziet in
derdaad donkere wolken boven het 
project hangen. 

Bluswatervoorziening 
Meest in het oog springend is zijn 
conclusie dat de provincie is verge
ten een bluswatervoorziening mee 
te nemen in het plan. De goederen
treinen die in Reeth stoppen, kun
nen brandbare gassen vervoeren. 
Om risico's uit te sluiten, is het van 
belang dat uitgebreide voorzienin
gen worden getroffen om een brand 
snel te kunnen blussen. 

Zo zijn er waterpompen aan 
beide zijden van het spoor nodig, 
waarvoor ringleidingen van hon
derden meters moeten worden 
aangelegd. De normale waterlei
ding is hiervoor niet goed genoeg. 

Hoe duur zo'n voorziening pre
cies wordt, geeft Coenrady niet aan. 
Hij heeft het over miljoenen euro's 
en schrijft dat de kosten van de 

Ik kan me niets 
anders voorstellen 
dan dat dit de 
doodsteek wordt 
- Ard op de Weegh, BOB 

Railterminal zullen oplopen rich
ting de 70 miljoen euro. Hij ver
wijst naar Zwolle waar ook een dis
cussie over een blusvoorziening 
speelde en waar het ging om 3 mil
joen euro. 

Geen extra geld 
De bedragen die Coenrady noemt, 
zijn politiek explosief. In het coali
tieakkoord van Gelderland staat dat 
de provincie geen extra geld meer 
uittrekt voor de Railterminal, bo
venop het bedrag van 65 miljoen 
euro dat daarvoor op de plank ligt. 

PvdA en BOB willen daarom van 
de provinciale politiek weten hoe 
het verdergaat: wordt de stekker uit 
het plan getrokken als er extra mil
joenen nodig zijn? ,,Ik kan me niets 
anders voorstellen dan dat dit de 

doodsteek voor de Railterminal 
gaat worden", zegt Ard op de 
Weegh (BOB). 

SP-Statenlid Eric van Kaathoven 
wil dat laatste ook graag weten en 
stelde Statenvragen over de kwes
tie. Voor Gedeputeerde Staten is dat 
reden om op vragen van de media 
over het rapport nu geen antwoord 
te geven. In het provinciehuis geldt 
de regel dat Statenleden altijd als 
eerste antwoord krijgen. 

Ondertussen is het wachten op 
een bedrijf dat bereid is de Railter
minal uit te baten. Daarvoor heeft 
de provincie een aanbesteding uit
geschreven die in november af
loopt. Als er geen exploitant wordt 
gevonden, gaat het plan sowieso de 
prullenbak in, zo is in het Gelders 
coalitieakkoord afgesproken. 


